
 

Protokół Nr XI/2025 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 30 stycznia 2025 r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 1200 

Zamknięcie obrad – godz. 1245 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach XI Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 14 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Nieobecny radny Radosław Mikołajski. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Marek Mikulec, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, Skarbnik Gminy Marta Chłopek, Radny Powiatu Drawskiego Jan Szewczyk oraz 

inne zaproszone osoby według listy obecności, stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

 

Obradom przewodniczyła: Jolanta Augustyniak– Przewodnicząca Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Obrady protokołowała: Paulina Kołata – podinspektor ds. obsługi rady. 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak o godz. 1200 otworzyła XI Sesję Rady Gminy 

Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

o samorządzie gminnym oraz § 22 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości 

zaproszonych oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające  

na podejmowanie prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, iż porządek obrad dzisiejszej sesji 

został przekazany radnym w terminie wskazanym w §22 ust. 1 Statutu Gminy Wierzchowo.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że w dniu 23 stycznia br. wpłynął 

wniosek Wójta Gminy Wierzchowo o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały  

w sprawie przejęcia przez Gminę Wierzchowo od Powiatu Drawskiego zadania własnego 

powiatu, w zakresie letniego utrzymania dróg powiatowych położonych na terenie Gminy 

Wierzchowo – druk nr 72. Autopoprawka została omówiona na komisji wspólnej Rady 

Gminy Wierzchowo w dniu 23 stycznia 2025 roku.  

 

Wniosek o wprowadzenie autopoprawki stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie odczytała  porządek obrad z uwzględnieniem powyższego wniosku. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 



3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Gminy Wierzchowo z prac w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Trybuna obywatelska. 

8. Podjęcie uchwał: 

8.1. uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2025 – druk nr 70, 

8.2. uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na 

lata 2025 – 2032 – druk nr 71, 

8.3. uchwała w sprawie przejęcia przez Gminę Wierzchowo od Powiatu Drawskiego 

zadania własnego powiatu, w zakresie letniego utrzymania dróg powiatowych 

położonych na terenie Gminy Wierzchowo – druk nr 72 wraz z autopoprawką, 

8.4. uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji 

dla gminy Wierzchowo na lata 2025-2031 – druk nr 73, 

8.5. uchwała w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych – druk nr 74, 

8.6. uchwała w sprawie przekazania pisma według właściwości – druk nr 75. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

10. Komunikaty i sprawy różne. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zwróciła się z pytaniem, czy ktoś z pośród 

Radnych lub Wójt Gminy chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 

przedstawionym porządku obrad. 

Radni i Wójt Gminy nie zgłosili zmian do porządku obrad sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt  2 porządku obrad i przystąpiła 

do realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że Protokół z posiedzenia  

X Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 19 grudnia 2024 roku został wyłożony  

do wglądu w biurze Rady. Do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca 

zawartych w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana 

została w § 39 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga 

dotycząca zapisów w protokole, Przewodnicząca Rady uznał przygotowany protokół  

za sporządzony poprawnie i poddała pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytała, kto jest za przyjęciem protokołu z X sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z X sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Wyniki głosowania jawnego w sprawie: Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy 

Wierzchowo.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

Jolanta Augustyniak (ZA), Maciej Bogiń (ZA), Ryszard Borowicz (ZA), Barbara Borowiec 

(ZA), Zbigniew Czyleko (ZA), Lidia Kałandyk (ZA), Jolanta Klonek (ZA), Dorota Kordek 

(ZA), Katarzyna Kowalczyk (ZA), Radosław Mikołajski (NIEOBECNI), Bogusław 

Pawłowicz (ZA), Olaf Reszta (ZA), Przemysław Ryder (ZA), Dorota Sobczak (ZA), Roman 

Szarzyński (ZA) 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt 3 porządku obrad i przystąpiła do 

realizacji punktu 4. 

Ad. 4 

 

 

Radny Ryszard Borowicz zapytał o szczegóły złożenia wniosku przez Gminę Wierzchowo we 

współpracy z Gminę Mirosławiec do Ministerstwa Obrony Narodowej na dofinansowanie 

zadania pn.”80 Rocznica Ostatniej Szarży Ułańskiej pod Borujskiemu podczas Walk o Wał 

Pomorski”. 

Wójt Gminy Marek Mikulec powiedział, ze współpraca z Gminą Mirosławiec jest dobra. 

Wniosek został złożony za pośrednictwem Stowarzyszenia Wał Pomorski.  

Wójt poinformował, że wyniki konkursu przewidziane są na 10 marca br., dlatego 1 marca 

zgodnie z tradycją zostaną złożone kwiaty pod pomnikiem, jeśli uda się pozyskać 

dofinansowanie  

to w dniach 22-23 marca na terenie dwóch gmin odbędzie się część oficjalna (rekonstrukcja 

walk, szarża ułańska). 

 

Sprawozdanie pisemne Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik 

nr 4 do nin. protokołu. 

 

Radni nie zgłosili zapytań do wyżej przedstawionego sprawozdania. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt  

4 porządku obrad i przystąpiła do realizacji punktu 5. 

 

Ad. 5 

  

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że w dniu 23 stycznia 2025 roku 

odbyło się posiedzenie wspólne Komisji stałych Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Lidia Kałandyk – Przewodnicząca komisji wiodącej tematycznie tj. Komisji Kultury 

przedstawiła informację z posiedzenia wspólnego Komisji Budżetu i Finansów, Komisji 

Kultury, Komisji Rolnictwa i Komisji Rewizyjnej – protokół Komisji Nr 1/2025 z dnia 

23 stycznia 2025 roku, stanowi załącznik nr  5 do nin. protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt 5 porządku obrad i przystąpiła  

do realizacji punktu 6. 

 

Ad. 6 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że w okresie międzysesyjnym 

radni złożyli 6 interpelacje: 



 

Interpelacja Radnego Macieja Boginia: 

„Zwracam się z prośbą o rozważenie założenia progów zwalniających na drodze powiatowej 

numer 612/4 (tj. ulice 3go Marca i Wojska Polskiego) przy placu sołeckim. 

Uzasadnienie: 

W związku z rosnącym ruchem samochodowym na drodze powiatowej numer 612/4 (tj. ulice 

3go Marca i Wojska Polskiego) w okolicach placu sołeckiego, wyrażam zaniepokojenie 

bezpieczeństwem mieszkańców i użytkowników tej drogi. Prędkość przekraczająca 

dozwoloną normę stanowi realne zagrożenie dla pieszych, w szczególności dla dzieci 

korzystających z placu sołeckiego. Dodatkowym problemem jest brak chodników wzdłuż tej 

drogi, co zmusza pieszych do poruszania się bezpośrednio po jezdni, zwiększając ryzyko 

wypadku. 

Wnioskuję o: 

Rozważenie możliwości założenia progów zwalniających na drodze powiatowej numer 612/4 

(tj. ulice 3go Marca i Wojska Polskiego) przy placu sołeckim. 

Przeprowadzenie analizy ruchu drogowego w celu określenia optymalnego miejsca i rodzaju 

progów zwalniających.” 

 

 Dwie interpelacja radnej Katarzyny Kowalczyk: 

1. „Zwracam się z prośbą o założenie oprawy oświetleniowej lampy ulicznej  

na istniejącym już słupie w miejscowości Osiek Drawski przy posesji 47/1.  

Przy tej posesji znajduje się słup, na którym wystarczy zamontować oprawę 

oświetleniową.” 

2. „Odnośnie Państwa pisma GZGK 639/VII/2024 będącego odpowiedzią na moją 

interpelację OR.003.12.24.PK w części dotyczącej drogi na cmentarz komunalny  

w Osieku Drawskim. Proszę o zlecenie wykonania pomiarów geodezyjnych w celu 

wytyczenia właściwego przebiegu drogi, zgodnie z danymi z ewidencji gruntów  

oraz utwardzenie nawierzchni drogi, aby mieszkańcy mogli swobodnie dotrzeć  

do cmentarza. Argument o faktycznym przebiegu drogi niezgodnym z danymi  

z ewidencji powinien być powodem (nie wymówką) do właściwego uregulowania 

przebiegu drogi dojazdowej do cmentarza komunalnego w Osieku Drawskim”. 

 

Wspólna interpelacja radnej Lidii Kałandyk i radnego Olafa Reszty: 

„Składamy wspólną interpelację w sprawie poprawy bezpieczeństwa w miejscowości Żeńsko, 

w szczególności poprzez położenie progów zwalniających na odcinku drogi przebiegającym 

przez tę wieś. 

Żeńsko, z uwagi na bliskie sąsiedztwo jednostki wojskowej, jest miejscowością, przez którą 

często przejeżdżają pojazdy pracowników tej instytucji. Niestety, liczne sygnały  

od mieszkańców wskazują na problem nadmiernej prędkości, z jaką kierowcy poruszają się 

przez teren wsi. Tego rodzaju zachowania stwarzają ogromne zagrożenie zarówno  

dla mieszkańców, jak i dla zwierząt swobodnie przemieszczających się w okolicy. 

Warto podkreślić, że w miejscowości znajduje się świetlica wiejska, z której korzystają 

dzieci. Jest to miejsce integracji społecznej oraz edukacji najmłodszych mieszkańców. 

Nadmienia prędkość pojazdów przejeżdżających przez wieś zagraża bezpieczeństwu dzieci 

przemieszczających się w pobliżu świetlicy i drogi. 

Progi zwalniające stanowią skuteczne rozwiązanie problemu nadmiernej prędkości pojazdów 

w obszarach zamieszkałych. Ich wprowadzenie na kluczowych odcinkach drogi w Żeńsku nie 

tylko wpłynie na poprawę bezpieczeństwa, ale również zwiększy komfort życia 

mieszkańców. 

Zwracamy się zatem z uprzejmą prośbą o: 



- Rozważenie możliwości wykonania analizy natężenia ruchu oraz prędkości pojazdów  

w miejscowości Żeńsko. 

- Podjęcie działań zmierzających do zaprojektowania i instalacji progów zwalniających  

na newralgicznych odcinkach drogi. 

-Uwzględnienie w planach realizacji tego zadania priorytetu wynikającego z bezpieczeństwa 

dzieci korzystających z świetlicy oraz innych mieszkańców. 

Mamy nadzieję, że przedstawiona sprawa spotka się z życzliwym podejściem i niezwłoczną 

reakcją. 

 

Dwie interpelacje złożyła radna Jolanta Klonek: 

1. „Zwracam się z interpelacją o postawienie przystanku autobusowego w Radomyślu 

(stare Komorno), ponieważ dojeżdżające tu dzieci w wieku szkolnym i nie mają 

żadnego miejsca wyznaczonego, gdzie ma się zatrzymać autobus. Podczas opadów 

dzieci stoją przy drodze, nie mając gdzie bezpiecznie poczekać na autobus”. 

2. „Zwracam się z interpelacją o budowę zajazdu autobusowego w miejscowości 

Radomyśl. W chwili obecnej kierowca autobusu ma problem z manewrem zawracania 

i cofania. Zagraża to bezpieczeństwu pasażerów a w szczególności dzieci i rodziców 

oczekujących na autobus. Z powodu złych warunków atmosferycznych, opadów 

śniegu autobus nie ma możliwości w żaden sposób zawrócić”. 

 

Na sesji radni nie złożyli interpelacji. 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 6 porządku obrad i przystąpiła do realizacji punktu 7. 

 

Ad. 7 

 

W trybunie obywatelskiej głos zabrał sołtys wsi Sośnica Ryszard Borowicz w sprawie 

biogazowni. Sołtys Ryszard Borowicz poinformował, że Wójt Gminy Wierzchowo zawiesił 

postępowanie administracyjne w sprawie wydania decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia polegającego na budowie biogazowni  

wraz z infrastrukturą towarzyszącą, realizowaną na terenie działek nr 123/1, 123/3, 124  

w gminę Wierzchowo. Postępowanie zostało zawieszone na okres 3 lat, dopóki nie zostanie 

złożony raportu o oddziaływaniu przedsięwzięcia na środowisko. W dniu 23 stycznia 2025 

roku do Urzędu Gminy Wierzchowo wpłyną ww. raport. Sołtys powiedział, że z dniem 

otrzymania raportu Wójt odwiesił postępowanie w sprawie budowy biogazowni. 

Wójt Gminy przekazał  raport do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Szczecinie  

i do Starosty Drawskiego w celu wypowiedzenia się o ww. raporcie. Na początku Starosta 

Drawski nie wypowiedział się na temat budowy biogazowni natomiast Regionalna Dyrekcja 

Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała. 

Sołtys Ryszard Borowicz powiedział, że czeka teraz na opinię tych instytucji w sprawie 

raportu. 

Sołtys omówił działania jakie podjęła Gmina Kalisz Pomorski,  gdy chciano wybudować 

panele fotowoltaiczne w miejscowości Stara Korytnica. Burmistrz Miasta Kalisz Pomorski  

i Rada Miasta Kalisz Pomorski postanowili o przystąpieniu do opracowania planu 

przestrzennego zagospodarowania obrębu wsi Stara Korytnica. Sołtys powiedział, że podczas 

przystąpienia do opracowywania planu wstrzymuje się wszystkie inwestycje, do czasu 

opracowania planu. 

Sołtys zaproponował, żeby zastanowić się nad przystąpieniem do sporządzenia planu dla 

jednej wsi bądź całej gminy. 

 



Wobec braku dalszej dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy Jolanta Augustyniak zamknęła 

pkt 7 porządku obrad i przystąpiła do realizacji pkt 8. 

 

Ad. 8 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poddała kolejno pod głosowanie następujące 

projekty uchwał: 

 

1) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2025 – druk 

nr 70. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami 

„za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XI/70/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2025 – która 

stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

  

Wyniki głosowania jawnego w sprawie: uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wierzchowo na rok 2025 – druk nr 70,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Jolanta Augustyniak (ZA), Maciej Bogiń (ZA), Ryszard Borowicz (ZA), Barbara Borowiec 

(ZA), Zbigniew Czyleko (ZA), Lidia Kałandyk (ZA), Jolanta Klonek (ZA), Dorota Kordek 

(ZA), Katarzyna Kowalczyk (ZA), Radosław Mikołajski (NIEOBECNI), Bogusław 

Pawłowicz (ZA), Olaf Reszta (ZA), Przemysław Ryder (ZA), Dorota Sobczak (ZA), Roman 

Szarzyński (ZA) 

 

2) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2025 – 2032 – druk nr 71. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami 

„za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XI/71/2025 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2025 – 2032 – która stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

 

Wyniki głosowania jawnego w sprawie: uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wierzchowo na lata 2025 – 2032 – druk nr 71,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Jolanta Augustyniak (ZA), Maciej Bogiń (ZA), Ryszard Borowicz (ZA), Barbara Borowiec 

(ZA), Zbigniew Czyleko (ZA), Lidia Kałandyk (ZA), Jolanta Klonek (ZA), Dorota Kordek 

(ZA), Katarzyna Kowalczyk (ZA), Radosław Mikołajski (NIEOBECNI), Bogusław 

Pawłowicz (ZA), Olaf Reszta (ZA), Przemysław Ryder (ZA), Dorota Sobczak (ZA), Roman 

Szarzyński (ZA) 

 

3) projekt uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Wierzchowo od Powiatu Drawskiego 

zadania własnego powiatu, w zakresie letniego utrzymania dróg powiatowych położonych 

na terenie Gminy Wierzchowo – druk nr 72 wraz z autopoprawką. 



Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami 

„za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XI/72/2025 w sprawie przejęcia przez Gminę Wierzchowo od Powiatu 

Drawskiego zadania własnego powiatu, w zakresie letniego utrzymania dróg 

powiatowych położonych na terenie Gminy Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 8 

do nin. protokołu. 

 

Wyniki głosowania jawnego w sprawie: uchwała w sprawie przejęcia przez Gminę 

Wierzchowo od Powiatu Drawskiego zadania własnego powiatu, w zakresie letniego 

utrzymania dróg powiatowych położonych na terenie Gminy Wierzchowo – druk nr 72 wraz z 

autopoprawką. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Jolanta Augustyniak (ZA), Maciej Bogiń (ZA), Ryszard Borowicz (ZA), Barbara Borowiec 

(ZA), Zbigniew Czyleko (ZA), Lidia Kałandyk (ZA), Jolanta Klonek (ZA), Dorota Kordek 

(ZA), Katarzyna Kowalczyk (ZA), Radosław Mikołajski (NIEOBECNI), Bogusław 

Pawłowicz (ZA), Olaf Reszta (ZA), Przemysław Ryder (ZA), Dorota Sobczak (ZA), Roman 

Szarzyński (ZA) 

 

4) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji dla gminy Wierzchowo na lata 2025-2031 – druk nr 73. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami 

„za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XI/73/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji dla gminy Wierzchowo na lata 2025-2031  – która stanowi załącznik nr 9 

do nin. protokołu. 

 

Wyniki głosowania jawnego w sprawie: uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Gminnego Programu Rewitalizacji dla gminy Wierzchowo na lata 2025-2031 – druk nr 73,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Jolanta Augustyniak (ZA), Maciej Bogiń (ZA), Ryszard Borowicz (ZA), Barbara Borowiec 

(ZA), Zbigniew Czyleko (ZA), Lidia Kałandyk (ZA), Jolanta Klonek (ZA), Dorota Kordek 

(ZA), Katarzyna Kowalczyk (ZA), Radosław Mikołajski (NIEOBECNI), Bogusław 

Pawłowicz (ZA), Olaf Reszta (ZA), Przemysław Ryder (ZA), Dorota Sobczak (ZA), Roman 

Szarzyński (ZA) 

 

5) projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych – druk nr 74. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami 

„za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XI/74/2025 w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych – która stanowi 

załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

 

Wyniki głosowania jawnego w sprawie: uchwała w sprawie zamiany nieruchomości 

gruntowych – druk nr 74,  

 



Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Jolanta Augustyniak (ZA), Maciej Bogiń (ZA), Ryszard Borowicz (ZA), Barbara Borowiec 

(ZA), Zbigniew Czyleko (ZA), Lidia Kałandyk (ZA), Jolanta Klonek (ZA), Dorota Kordek 

(ZA), Katarzyna Kowalczyk (ZA), Radosław Mikołajski (NIEOBECNI), Bogusław 

Pawłowicz (ZA), Olaf Reszta (ZA), Przemysław Ryder (ZA), Dorota Sobczak (ZA), Roman 

Szarzyński (ZA) 

 

6) projekt uchwały w sprawie przekazania pisma według właściwości – druk nr 75. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami 

„za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XI/75/2025 w sprawie przekazania pisma według właściwości – która stanowi 

załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Jolanta Augustyniak (ZA), Maciej Bogiń (ZA), Ryszard Borowicz (ZA), Barbara Borowiec 

(ZA), Zbigniew Czyleko (ZA), Lidia Kałandyk (ZA), Jolanta Klonek (ZA), Dorota Kordek 

(ZA), Katarzyna Kowalczyk (ZA), Radosław Mikołajski (NIEOBECNI), Bogusław 

Pawłowicz (ZA), Olaf Reszta (ZA), Przemysław Ryder (ZA), Dorota Sobczak (ZA), Roman 

Szarzyński (ZA) 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 8 porządku obrad i przystąpiła do realizacji punktu 9. 

 

Ad. 9 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że w międzysesyjnym nie 

wpłynęły odpowiedzi  na interpelacje.  

 

Wójt Gminy Marek Mikulec odniósł się do interpelacji radnej Katarzyny Kowalczyk 

dotyczącej drogi na cmentarz w Osieku Drawskim. Wójt powiedział, że w ostatnim czasie  

w Osieku Drawskim dużo się zmieniło m.in. parking na cmentarzu. Wójt poinformował,  

że jeśli w Osieku Drawskim wykonywana będzie jakaś droga, to w pierwszej kolejności 

będzie to „Zielona Uliczka”. Nowa droga na cmentarz wymaga uregulowania kwestii 

prawnej. Obecna droga na cmentarz jest utwardzona. Wójt Gminy powiedział, że drogą  

na cmentarz w Osieku Drawskim zajmie się w dalszej kolejności. 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 9 porządku obrad i przystąpiła do realizacji punktu 10. 

 

Ad. 10 

 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy Jolanta Augustyniak zamknęła pkt 10 

porządku obrad i przystąpiła do realizacji pkt 11. 

 

Ad. 11 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady Gminy Jolanta 

Augustyniak o godz. 1245 zamknęła obrady XI sesji Rady Gminy Wierzchowo. 



 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

Przewodnicząca Rady 

 

 

   Jolanta Augustyniak 

 

 

 

 

 

 

 

 

Podpis protokolanta: 

……………… 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji oraz przebieg głosowania  

w formie wydruku z urządzenia rejestrującego głosowania. 


